
Strana 1 (celkem 6) 

 

Zápis ze 18. jednání Výkonného výboru ČNS 
konaného dne 22.8.2010 v Karlových Varech 

10.00-15.00 hodin 
 

Účastníci 
Výkonný výbor  Kamil Kleník, Iva Šimečková, Ivan Králík, Vlastimil Pabián, Vlastimil Stehlík, Michal Janeba 
Sekretá ř  Vlastimil Pabián 
Dozorčí rada  Jiří Doubrava - omluven 
Hosté      
Omluveni   



Strana 2 (celkem 6) 

Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV, VV je usnášeníschopný .  

Kontrola pln ění úkol ů 
- Projednání nevyhovujícího stavu areálu WAE SK Šacung Benešov 1947 s předsedou oddílu a s vedoucím 

družstva WAE za účasti členů STK I.Králíka a V.Pabiána přímo v areálu hřiště osady Šacung – Lensedly. 
Zápis z jednání s potvrzením účastníků o souhlasu se závěry v tomto zápisu.  

- Sekretář ČNS předal k Disciplinární komisi, jménem VV ČNS, podnět k disciplinárnímu řízení ve věci 
nevhodného chování rozhodčího T.Veselého při utkání 1.ligy mužů TJ Jiskra Aš – SK Bělá.  

- Zápis z jednání 16. VV ČNS : „KTR předložila úmysl komerčního řešení financování Poháru ČNS ZŠ a 
účasti v AŠSK, do 31.5.2010 předloží konkrétní opatření „ – dle sdělení předsedy KTR se nepodařilo 
zajistit finanční krytí v předpokládané výši a proto bude Pohár ČNS ZŠ organizován dle loňských dispozic. 

 

1 Informace STK k sout ěžnímu ro čníku 2010  
• Průběh soutěží z většiny standardní.  

o Rozhodnutí STK : kontumace 2 utkání (nedostavení se k utkání 2.ligy sk.B TJ Sokol Bedřichov, 
neoprávněný start hráčů utkání 2.ligy sk.B TJ Sokol Třebíč), přestupy k 31.7.2010, řešení námitky TJ 
Spartak Čelákovice (kontumace 1.utkání zápasu WAE TJ Spartak Čelákovice – TJ Sokol SDS 
EXMOST Modřice), řešení námitky AC Zruč-Senec na udělení červené karty v utkání 1.ligy mužů AC 
Zruč-Senec – TJ Solidarita Praha, rozhodnutí k nevyplacení náhrad rozhodčím při tomtéž utkání – 
řešeno dále v Odvolání k VV ČNS. 

o Instruktoři na vytipovaná ligová utkání – pro 1.kolo play-off/out WAE nebudou zatím instruktoři 
delegováni (s výjimkou utkání TJ Spartak Čelákovice – TJ AVIA Čakovice, viz dále). Na utkání 1.ligy 
mužů AC Zruč-Senec-TJ Jiskra Aš a START VD Plzeň-AC Zruč-Senec deleguje STK instruktora 
(V.Stehlík).   

• STK navrhuje zveřejnit postup kontroly areálů WAE, případně dalších areálů ligových družstev. Pro příští 
ročník ligových soutěží připraví STK postupy a zajištění, které předloží na Ligovém shromáždění 
v listopadu t.r. 

• STK připraví podklady pro plánovaný seminář ligových družstev (sobota 30.10.2010) 
• Postup při kontrole plnění povinnosti ligových družstev dle SŘ čl. 3.1.5.f – navrhovaný postup pro příští 

sezónu bude předmětem jednání semináře ligových družstev, výstupem bude pak návrh pro následné 
jednání VV ČNS. Potencionální družstva účastníků kvalifikace o 2.ligu budou znovu upozorněny na 
povinnost předložit potvrzení o plnění této povinnosti před zahájením kvalifikace s možností vyloučení 
z kvalifikace při nesplnění této podmínky (propadnutí kauce).  

• Přihláška na pořadatelství MČR trojic a dvojic žen 11.-12.9.2010 – TJ Sokol Praha – Vršovice II a MČR 
družstev žáků 25.09.2010 – TJ Sokol Horažďovice a TJ Radomyšl : 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• VV ČNS oznamuje potencionálním pořadatelům, že dosud nejsou pořadatelé těchto MČR : MČR 

jednotlivců mladších žáků (17.10.2010) a starších žáků (24.10.2010). Předběžný zájem TJ AVIA Čakovice 
(mladší žáci) a TJ Sokol SDS EXMOST Modřice (starší žáci).  

 

2 Rozhodnutí o odvolání 
• Odvolání oddílu AC Zruč-Senec proti rozhodnutí STK 2010-13.  

o I.Králík a V.Pabián jsou z jednání o odvolání vyloučeni pro rozhodování v 1.stupni. 
o na návrh K.Kleníka (STK ve svém Rozhodnutí provedla procedurální a formální chyby – posouzení 
předsedy Legislativní komise L.Kratochvíla) se Odvolání vyhovuje, Rozhodnutí STK 2010-13 se ruší, 
poplatek oddílu bude vrácen : 
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Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
3:0 3 0 1 

 
 
o na základě prohlášení Vl.Stehlíka, který byl předmětnému utkání přítomen jako divák, VV ČNS 
konstatuje, že je v zásadním rozporu vyjádření trenéra, hráče a předsedy klubu V.Hány ohledně narušování 
pohledu sponzorů a partnerů při poukazovaném chování členů družstva soupeřů a vlastním chování 
V.Hány při utkání (nadávky na rozhodčí, neodpovídající oblečení na lavičce družstva – montérky); VV 
ČNS navrhuje STK nadále důsledně sledovat utkání družstva AC Zruč-Senec a požaduje po rozhodčích 
dodržování disciplíny a pořádku při naplňování příslušných dokumentů ČNS 

• Odvolání oddílu TJ Spartak Čelákovice proti části rozhodnutí Disciplinární komise týkající se uzavření 
domácího hřiště na 1 utkání 
o M.Janeba je z jednání o odvolání vyloučen pro předpokládanou podjatost v řešení tohoto Odvolání 
o VV ČNS po projednání částečně vyhovuje Odvolání a snižuje vzdálenost pro sehrání 1.utkání 
play/out na 20 km s tím, že hřiště pro sehrání tohoto utkání musí splňovat podmínky pro WA Extraligu 
mužů (schválené zápisy kontroly areálů WAE), dále STK deleguje na toto utkání instruktora, jehož 
náhrady hradí družstvo TJ Spartak Čelákovice a dále toto družstvo hradí případné vícenáklady hostujícího 
družstva (delší vzdálenost než na hřiště TJ Spartak Čelákovice). 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 0 

 
o Sekretář ČNS neprodleně oznámí rozhodnutí VV ČNS o Odvolání družstvu TJ Spartak Čelákovice, 
které musí nahlásit místo sehrání utkání do pátku 27.8.2010 na sekretariát ČNS. 
o Oddílu TJ Spartak Čelákovice bude vrácen poplatek za podání Odvolání. 

 

3 Mezinárodní vztahy 
• Projednán Etický kodex EFTA a UNIF.  

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• Návrh na vystoupení z FIFTA a vstup do UNIF – doporučení pro mimořádnou Valnou hromadu. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• VV ČNS souhlasí se zpracováním a odesláním dokumentu pro registraci ČNS do UNIF jako zakládajícího 

člena. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• Nový mezinárodní název pro nohejbal – doporučení pro delegáta prosazovat název „FootballNet“. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• Kandidatura člena VV ČNS V.Stehlíka do orgánů EFTA. 
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Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 1 

 
• Na návrh K.Kleníka VV ČNS schvaluje delegáty na zakládající Kongres UNIF a řádný Kongres EFTA – 

V.Stehlík, K.Kleník. Doprava autem do Ženevy dle dispozic pořadatele. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• Návrh Pravidel nohejbalu vydaných Komisí zahraničního rozvoje (Vl.Mašát) – VV ČNS návrhy 

prodiskutoval a po drobných úpravách doporučuje pro Kongres UNIF , aby delegát tyto návrhy na 
Kongresu prosazoval v zájmu českého nohejbalu a zahraničního rozvoje tohoto sportu. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 1 

 
• V rámci Kongresu EFTA/UNIF bude sehráno přátelské exhibiční utkání mužů Švýcarsko-Česká 

Republika. VV ČNS souhlasí s výjezdem reprezentace mužů na toto utkání. Sekretář ČNS připraví na 
příští jednání VV rozpočet této akce (ubytování hradí švýcarská strana). 

 

4 Mládežnické sout ěže 

• Informace o průběhu mládežnických soutěží – bez problémů dlouhodobé a jednorázové soutěže řízené VV 
ČNS, BOTAS Dorostenecká liga k sehrání zbývající 2 kola dlouhodobé části, následuje play-off/out. 
Jednorázové soutěže – MČR již v trojicích a dvojicích všech kategorií, zbývají soutěže jednotlivců mladších 
a starších žáků – viz výše. 

• Komisí mládeže předložen návrh na koncepci mládežnického sportu v letech 2012-2021, po diskuzi VV 
ČNS doporučuje projednané úpravy tohoto materiálu s doplněním ekonomické rozvahy navrhovaných změn 
soutěží a srovnávací studii s porovnatelnými sporty předložit na příští jednání VV ČNS a především na 
připravovaný seminář ligových družstev. 

• Nohejbal na 5.letní olympiádě dětí a mládeže v roce 2011 v Olomouckém kraji – písemnou informaci 
předloží Komise mládeže do příštího jednání VV ČNS. 

 

5 Mimo řádná Valná hromada ČNS 
• návrh nového termínu mimořádné Valné hromady – neděle 10.10.2010 od 10:00 hod. v Praze – aula ČSTV 

Strahov. 
• VV ČNS projednal program jednání mimořádné Valné hromady ČNS. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0 5 0 1 

 
• VV ČNS projednal Jednací řád mimořádné Valné hromady ČNS 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• VV ČNS předběžně projednal návrhy na úpravy dokumentů ČNS – Pravidel ČNS, Stanov ČNS, 

Soutěžního řádu ČNS a návrhy na vystoupení ČNS z FIFTA a potvrzení vstupu do EFTA/UNIF, které 
budou po projednání s Legislativní komisí ČNS předloženy na mimořádné Valné hromadě ČNS. Rozeslání 
delegátům VH dle Stanov, nejpozději 3 týdny před konáním VH. 
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6 Různé 
• Přehled schválených RMJ – RMJ obsahující návrh na svolání mimořádné Valné hromady ČNS dne 

19.9.2010 – pro nepřipravenost příslušných dokumentů toto Rozhodnutí mimo jednání je revokováno a 
nahrazeno rozhodnutím na tomto jednání VV ČNS – viz výše. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
• Zpráva o průběhu Mezinárodní kempu mládeže 26.-31.7.2010 v Chabařovicích – kemp v plné míře splnil 

očekávání z hlediska účasti, náplně, zajištění i ekonomického vyčíslení akce (rozpočtem ČNS stanovená 
částka 30 tis.Kč nebyla naplněna o cca 5 tis.Kč – zbývají v 08/2010 doúčtovat drobné výdaje). VV ČNS 
doporučuje pokračovat v této činnosti i v následujících letech s důrazem na účast trenérů mládeže klubů 
ČR i zahraničních. 

• Partnerské kempy ČNS ukončeny dle přihlášek, zprávy a veškeré povinné materiály byly předány 
sekretariátu ČNS. Hospodář ČNS provede závěrečné vyúčtování v rámci stanoveného Rozpočtu ČNS. 

• Aktualizace personálního obsazení odborných komisí ČNS : 
o Komise mládeže – Michal Janeba (předseda), Karel Jonák, Richard Beneš, Antonín Stehlík. Doplnění 
o nového člena Komise – David Boška (Horažďovice) 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Disciplinární komise – odstoupení předsedy Disciplinární komise J.Dutky k 31.7.2010 po vzájemné 
dohodě s prezidentem ČNS, pověření K.Jonáka dočasným vedením Disciplinární komise do schválení nové 
struktury a personálního obsazení, včetně jeho předsedy s doporučením zřízení pozice odborného 
konzultanta/konzultantů. Aktuální obsazení komise – Karel Jonák (zast.předseda), Ivan Králík, Roman 
Knop, Antonín Stehlík. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Sportovní a technická komise (STK) – VV ČNS schvaluje změnu Statutu STK, z důvodů naplnění 
Statutu a Jednacího řádu STK je zrušeno členství v STK M.Janeby. Aktuální obsazení komise – Ivan Králík 
(předseda), Jan Dutka, Roman Knop, Vlastimil Pabián, Martin Kleiner. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Komise žen – návrh na změnu Statutu komise. Aktuální obsazení komise – Vladimíra Voithová 
(předseda), Růžena Vrtíšková, Iva Šimečková, Lucie Vokáčová, Martin Kleiner, Luboš Albrecht 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Komise reprezentace – návrh na změnu složení komise – zrušeno členství v Komisi K.Kleníka, 
doplnění Komise o Petra Guldu (Modřice). Aktuální obsazení komise – Vlastimil Stehlík (předseda), Jiří 
Šmejkal, Petr Gulda 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Legislativní komise – návrh na změnu složení Komise – zrušeno členství v Komisi K.Kleníka. Aktuální 
obsazení komise – Ladislav Kratochvíl (předseda), Vladimír Pavlík, Vladimír Mašát 
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Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Komise propagace a Komise zahraničního rozvoje, Hospodářská komise – z důvodu personálního se 
komise nenaplňují, návrh na změnu Statutu těchto komisí – jen poradní orgán prezidenta ČNS při 
zabezpečování náplně komisí. U Hospodářské komise tuto činnost přebírá Hospodář ČNS. U Komise 
zahraničního rozvoje V.Mašát. Činnost propagace koordinuje prezident ČNS. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
6:0 6 0 0 

 
o Komise rozhodčích – zatím beze změny, připravuje se nové personální obsazení po oznámení 
předsedy Komise o ukončení činnosti. Aktuální obsazení komise – Ivan Škoda (předseda), Jan Dutka, 
Vladimír Pavlík, Miroslav Sachl ml., Lubomír Křepelka ml. 
o Komise tuzemského rozvoje – aktuální obsazení komise – Martin Maršálek (předseda), Vladimír 
Pavlík, Tomáš Vaňourek, Vladimíra Voithová, David Černý. 

• Příprava halové sezóny v souvislosti s novou strukturou mezinárodního nohejbalového hnutí – VV ČNS 
souhlasí s vyhlášením Poháru ČNS mužů (trojice, dvojice na 1 dopad). STK připraví vyhlášení výběrového 
řízení na pořadatele turnajů v rámci Poháru ČNS, včetně Rozpisu Poháru ČNS (podle znění pravidel 
schválených na Kongresu EFTA). 

• VV ČNS po projednání souhlasí s návrhem Směrnice Komise tuzemského rozvoje upravující vzdělávání 
rozhodčích a trenérů ČNS. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0 4 0 2 

 
• Projednání Zápisu z jednání Komise tuzemského rozvoje – problematika rozhodčích zatím nebude řešena 

do ustanovení nového složení Komise rozhodčích, 9 návrhů na zásadní řešení problematiky rozhodčích 
v nohejbalovém hnutí nepodává jasnou informaci o pozici a názorech na tuto problematiku v Komisi 
tuzemského rozvoje a v Komisi rozhodčích. V materiálu se konstatuje, že metodické DVD pro trenéry se 
finalizuje, což VV ČNS považuje za hrubě nesolidní vzhledem k již vyhlášeným několika závazným 
termínům finalizace během posledních 2 let – v tomto roce již bylo slíbeno dokončení nejpozději k 31.3. a 
30.6. 

• Informace o plnění rozpočtu ČNS za 01-07/2010 – VV ČNS bere na vědomí. 
• VV ČNS doporučuje projednat se správcem webu ČNS zavedení veřejné poštovní schránky s cílem 

doručování písemností na sekretariát ČNS a naopak doručování rozhodnutí a písemností klubům a 
funkcionářům v rámci ČNS při použití systému registrace klubů a jejich přihlášení na webu ČNS.  

 

7 Další jednání VV 
- Navržený termín:  září 2010 
- Navržené místo:   bude upřesněno 


